

## **Bestyrelsesmøde St. Sjørup byluagh d. 5.8.2024**

**Tilstede:** Martha, Jonna, Birger, Lars, Torben, Hanne, Birgitte og Maibritt

**Referent:** Maibritt

### **1. Opfølgning fra sidste referat:**

Indkaldelsen til generalforsamlingen kommer pr. mail til dem vi har mail adresser på, andre kommer i postkassen.

### **2. Økonomi:**

Der mangler at blive betalt nogle regninger fra markedet, nogle af dem har vi ikke modtaget endnu.

Lige nu ses et lille overskud.

### **3. Nyt fra formanden:**

Intet.

### **4. Evaluering af sommerby:**

- Bookingsystemet fungerede godt og Connie er tilfreds med opgaven. Jonna og Connie vil gerne læres op i at rykke rundt på de allerede reserverede standpladser mm.
- Der er kommet adskillige bemærkninger om evt. ændringer af åbningstider for markedet.

Det besluttes at vi fastholder tidsrummet fra kl. 16-22. Dette grundet, at det er svært at få bemanding til tidligere start.

- Lagerplads til vores markeds ting: Der er evt. en mulighed for at rydde op og sortere i garagen og derved skabe plads hertil.

Der forslås arbejdsdag til formålet og her slutte af med fællesspisning. (Se punkt under punkt 5)

- Kirsten Sol har et telt som bylaugh'et må få. Der snakkes om at vi får det hentet og sat op og her ser på det.
- Scene overdækken: Skal dette laves/renoveres? Det ventes der med. Det har ikke taget yderlig skade i år.

Det drøftes igen til næste år.

- Placering af salgstelt (øl og vand) i nord enden: Når det regner, er den placeret dårligt, da der kommer til at ligge meget vand i den ende. I år har det heller ikke givet den store mening at have den, da der ikke har været så mange mennesker. Dette salgstelt vil der til næste år tages stilling til fra tirsdag til tirsdag.

Placeringen heraf drøftes til næste år.

- Ved den store grill ønskes der flere siddepladser. Der snakkes om at det er svært at skabe flere siddepladser.

Der drøftes om det kunne være en mulighed at finde ståpladser m. høje runde border rundt omkring, om dette kunne løse noget af problemet. Dette tænkes derover og drøftes igen til næste år.

- Indsamling af pantflasker, plastik, pap og metal: Der drøftes et andet system til cocio flasker, da de er de eneste flasker vi sælger som er af glas. Der er observeret et andet system andre steder, som gør det umuligt at blande disse flasker med skrald osv. Det tages stilling til næste år.

- Der er et tilbud fra Tommy om en Container på hans jord, til opbevaring under markedet.  
Tilbuddet er noteret og overvejes.
- Jens (Spovevej) oplyser om et telt fra Gjessing sogn, som kan lånes. Det bruges sjældent. Dette er noteret og overvejes.
- P-pladser og oplysninger herom: Der snakkes om der evt. skal skiltes fra alle veje ind i St. Sjørup med hvor P-pladserne er.

Det opleves at der holder rigtig mange biler langs Estruplundvej og skaber problemer.

- Anvendelses muligheder af området ved "frø koret": Der drøftes et børneområde med forskellige aktiviteter til markedet.
- PR for markedet og de forskellige aktiviteter der er for hver tirsdag: Næste år vil der blive reklameret med link til bookingsystemet via Facebook allerede i Maj, samt pr for markedet og aktiviteter for hver tirsdag via Facebook.
- Målgrupper for markedet sammenhold med overvejelser om aktiviteter, børn, voksne osv.: Vi vil til næste år prøve at tilstræbe aktiviteter for alle/for flere målgrupper.
- Grillplads og salgsstedet - fornyelse: Der drøftes andre muligheder og mere holdbart "tag/telt" for dem der står ved grillen, samt dette salgssted. Der skal endvidere nye diske til i det store telt, de trænger.
- Hvordan gik det med den nye opstilling i det store telt?: Det gik hurtigere med køerne i år. Dette kan evt. skyldes at der var mulighed for at købe drikkevare sammen med sin mad, samt at det var muligt at købe drikkevare andre steder på pladsen.

Der drøftes dog en friture mere, for at minimere "pomfritkøen" yderligere.

Det har fungeret godt med flere synlige QR-koder i det store telt, dette gjorde det nemt og hurtigt at betale.

- Vagtplan, antal frivillige og stemningen omkring det: Der var mange der gerne ville hjælpe og der var de folk der skulle bruges. Godt arbejde, Martha!

Endvidere fungerede det godt med en liste over hvem der ville hjælpe til arbejdsweekenden inden markedet.

- Det drøftes om vi til næste år skal lave en "praktikker gruppe". Så der er 4-5 mennesker fra kl. 9.00 hver tirsdag, som vil tage sig af de praktiske opgaver; vise vej osv. Evt. tænde op i grillen. Denne gruppe skal fremgå på vagtplanen, så andre kan henvise til rette vedkomne.
- Anvendelse af hele pladsen mod nord, samarbejde med andre foreninger: De sidste år har der været kræmmerpladser i denne ende af søen. Men har vi brug for dette, kan vi fremadrettet sælge så mange pladser? Kan vi evt. anvende denne ende til noget andet? opvisning af gymnastik, dans mm.?

Der snakkes om at der på booking systemet/hjemmesiden, skal fremgå, at når man booker/reserverer, at vi har retten til at flytte til anden plads, hvis der fx. ikke er fyldt op i den anden ende eller hvis der bliver for vådt mod nord.

- Ved nedtagning - hvor var bestyrelsen?

Opsætning ved arbejdsweekend fungerede rigtig godt, der var mange fremmødte. Bestyrelsen siger stort tak.

Ved oprydning/nedtagning var der ikke mange. Der snakkes frem og tilbage og finder

frem til at få i bestyrelsen kendte datoen for dette og fik den med kort varsel. Det aftales at bestyrelsen fastlægger datoen ved bestyrelsesmødet til maj 2025.

Dato, fremgangsmåde osv. skal præciseres og synliggøres.

- Der spørges om mad og drikke billetter er nødvendigt: Disse billetter blev indført for at "belønne" de arbejdende folk og for at "vi" kan se hvem der har arbejdet og ikke skal betale et måltid selv.
- Musik til næste år: Der snakkes om at der godt kan stå en højtaler med en playliste på scenen om eftermiddagen indtil bandet kommer på. Dette for at skabe en stemning som mange efterspørger.

#### **5. Fællesspisning, aktiviteter og udlejninger:**

- Arbejdsdag og efterfølgende fællesspisning d. 12.10.2024. Invitation kommer senere.

#### **6. Evt.**

- Hjertestarte kursus:  
For at gennemføre et kursus skal der være 10-12-14 stykker. Det kræves at man tilmelder sig. (Se mail vedr. dette fra Jonna)
- Generalforsamling d. 25.10.2024 kl. 19.00. Invitation sendes ud.